
 

Besluitenlijst extra raadsvergadering van 28 juni 2016, aanvang 19.30 uur. 
 
Aanwezig 
Voorzitter Marc Witteman 
Griffier  Jelle Hekman 
Raadsadviseur Marijke de Jong 
 
De leden 
D66 Femke Goedendorp, Linda Hogeveen, Gerrit Phaff, 
 Elmar de Ridder, Steven Rosman (vanaf 20.40 uur) en 
 Dick Verwoert 
VVD  Pauline Bredt-Aler, Jeroen Willem Klomps, 
  Frank Masteling, Jos van Nieuwenhoven en 
  Elfride Zeldenrust 
CDA Dinno de Meer, Siem Scherpenzeel en Hetty Veneklaas 
Lokaal Liberaal Suzanne Kox-Meijer, Frank van Liempdt, 
 Ronald van Liempdt en Bas Verwaaijen 
Streekbelangen Rob Roos, Renie Vis en Warner van Vossen 
Maarssen 2000 Harry Noltes en Gerry Rijsterborgh 
ChristenUnie-SGP Ike Roetman en Frans de Ronde 
PvdA Maarten van Dijk en Els Swerts 
GroenLinks Albert Gemke en Piet Paul 
Het Vechtse Verbond Mieke Hoek 
Stichtse Vecht Beweegt Dik van ‘t Hof 
 
Wethouders 
D66 Pieter de Groene en Franko Živković-Laurenta 
VVD Eric Balemans 
Streekbelangen Vital van der Horst 
ChristenUnie-SGP Jacqueline Koops 
GroenLinks Linda van Dort 
 
Afwezig 
CDA Marnix Veldhuijzen 
Maarssen 2000 Ron Druppers 
 
 
1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Hij deelt mee dat: 
1. de heren Druppers en Veldhuijzen afwezig zijn en de heer Rosman later komt; 
2. wethouder Živković-Laurenta vader is geworden van dochter Filipa; 
3. bij de Algemene Beschouwingen de fracties 5 minuten spreektijd hebben in de 1e termijn 

en 2 minuten in de 2e termijn. De fracties worden gevraagd om eventuele moties en 
amendementen in de 1e termijn in te dienen. 

 
2. Spreekrecht inwoners. 
 De heer R. de Pijper, namens bewoners Rode Dorp, over de leefbaarheid in en om het 
 Rode Dorp. 
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3. Vaststellen van de agenda. 

Het Vechtse Verbond dient een motie in voor een alternatieve ontsluiting voor de Broekdijk West 
/ Stationsweg om het Rode Dorp heen en voor verbetering van de leefbaarheid in en om het 
Rode Dorp. 
De voorzitter stelt voor deze motie eerst te bespreken in de commissie Fysiek Domein. 
Een meerderheid van de raad stemt hiermee in. 
 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
Hamerstukken 
 
4. Wijzigen Legesverordening Hoofdstuk 1. 

Conform vastgesteld. 
 
Bespreekstukken 
 
5. Voorjaarsnota en Nota Beheer Kapitaalgoederen. 

a. Algemene Beschouwingen 
D66 is tevreden. Kijkt terug op het project Kockengen Waterproof. Er was aandacht voor 
integrale kindcentra. Economische visie is vastgesteld. Aan ruimtelijke en vekeersplannen is 
gewerkt vanuit een participatieve benadering. Verschuiving in de zorg door de sociale 
wijkteams. Lastige onderwerpen waren en zijn de Vreelandseweg in Nigtevecht, de 
verkeerssituatie in Vreeland en de opvang van vluchtelingen. Een verbeterpunt is de 
vergaderstructuur voor de raad. D66 blikt vooruit op de vluchtelingenproblematiek, de 
invoering van de Omgevingswet, het Sociaal Domein, de Nota Voorveld gekoppeld aan 
welzijn en cultuur en het GVVP, deel D. D66 ziet de volgende kansen: het verkeer eerder 
betrekken bij planprocessen, een verbinding tussen cultuur en het Sociaal Domein en de 
structuurvisie als onderdeel van de omgevingsvisie. 
 
VVD gaat nader in op het onderwerp Veiligheid en vooral de extra Boa’s, het Sociaal 
Domein, de deregulering en de financiën. Zal instemmen met de Voorjaarsnota. Ziet graag 
veel aandacht voor veiligheid. In de voorliggende Voorjaarsnota wordt daar geen aandacht 
aan geschonken. Dat vindt de VVD teleurstellend. Gaat in op uitbreiding cameratoezicht en 
duurzaamheid. Is voor het doorzetten van het huidige financiële beleid. Denk niet alleen aan 
nieuw beleid, maar ook aan belastingverlaging. Vraagt extra aandacht voor het vergroten van 
de leefbaarheid en leefomgeving. Wil toetsing van duurzaamheidmaatregelen. Verzoekt het 
college vaart te maken met een oplossing voor de verkeersproblematiek in het Rode Dorp. 
Hiervoor wordt gedacht aan een alternatieve ontsluiting. 
 
CDA gaat in op de verslechtering van de vergadercultuur van de raad. Vraagt aandacht voor 
duurzaamheid (experimenten), extra woningbouw (in alle kernen) en sociaal 
maatschappelijke verbondenheid. 
 
Lokaal Liberaal is tevreden over het feit dat er geen AZC in Stichtse Vecht komt. Gaat in op 
de verkeerssituatie, de speeltuin en het zwerfafval in het Rode Dorp. Is positief over de 
plannen voor Sportpark Op Buuren. Vraagt, binnen één week, een toelichting op het 
onteigenen van in gebruik genomen gemeentegrond langs de Westbroekse Binnenweg en de 
Oude Dijk. Heeft moeite met de financiering van de vervangingsreserve. Nieuw beleid is 
mooi, maar denk ook aan belastingverlaging. Is voorstander van het hijsen van de 
regenboogvlag op 11 oktober. 
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Streekbelangen zal instemmen met de Voorjaarsnota. Gaat in op de algemene reserve, Op 
Buuren Sport, de Wet Sociale Werkvoorziening en de deregulering. Vraagt naar de resultaten 
van de studie naar een tweede Vechtbrug. 
 
Maarssen 2000 spreekt over de 30% sociale woningbouw in woningbouwplannen, de 
reservering van de WMO-gelden, het uitwerken van de uitspraak van de Centrale Raad van 
Beroep met betrekking tot de huishoudelijke hulp, minder regeldruk, organisatiekosten van de 
sociale wijkteams, de ondersteuning van de inwoners en bewonersgroepen en de 
vergadercultuur en –structuur van de raad. Zal instemmen met de Voorjaarsnota. 
 
ChristenUnie-SGP gaat in op veiligheid en kwetsbare zorg, gebiedsgericht werken, het 
appeltje van Oranje. Is positief over de trainingen voor de ambtelijke organisatie, vooral de 
VOS-training. Verdere stappen zijn wel nodig. Spreekt over duurzaamheid, afvalscheiding, de 
openbare ruimte, de samenleving en kan zich vinden in de gekozen Top-dossiers. 
 
PvdA gaat in op innovatie duurzaamheid, digitalisering, de zorg voor de inwoners, het 
versneld integreren van statushouders, de overbelasting van mantelzorgers en het realiseren 
van garantiebanen/stageplaatsen. Dient een drietal moties in met als dictum: 
 
Motie 1: Stichtse Vecht Transparant! 
alle kadernota’s, beleidsstukken en nadere regelgeving (o.a. verordeningen, beleidsregels) 
die actueel gelden een duidelijke en rechtstreekse plaats te geven op www.stichtsevecht.nl. 
 
Motie 2: Plan van aanpak ondersteuning Mantelzorg 
1. te komen tot een gedegen en uitgewerkt Plan van Aanpak voor de verbetering van de 
 ondersteuning van mantelzorgers in Stichtse Vecht; 
2. de uit dit Plan van Aanpak voortkomende financiële verplichtingen te dekken uit de 
 Bestemmingsreserve “Risicoreserve Sociaal Domein”; 

3. over 2 jaar de uitvoering van het Plan van Aanpak te evalueren. 
 
Motie 3: Parkbeheerder 
1. per 1 januari 2017 een parkbeheerder aan te stellen voor het Wijkpark Maarssenbroek, dit 
 in de vorm van een garantiebaan; 
2. de benodigde middelen voor het realiseren van de extra garantiebaan ad € 15.000,-- per 
 jaar te dekken uit de Bestemmingsreserve “Risicoreserve Sociaal Domein”. 
 
GroenLinks vraagt het G1000 programma in te zetten in Stichtse Vecht, een onderzoek naar 
het niet benutten van WMO-aanbod door studenten te laten doen, gaat in op het klimaat, het 
afvalstoffenbeleid en duurzame nieuwbouw. Vraagt om een informatieve commissie over 
duurzaam bouwen ter voorkoming van wateroverlast. 
 
Het Vechtse Verbond gaat in op de positieve resultaten: de herinrichting van het centrum 
van Loenen, realisering van De Karavaan in Maarssenbroek, de renovatie van het 
gemeentekantoor en Goudestein, de herinrichting van de Huis ten Boschstraat en de 
Brugstraat en de ondergrondse afvalcontainers. Staat achter de visie Focus op morgen als 
basis voor de toekomst. Handel naar een nog duurzamer Stichtse Vecht. Gaat in op het 
Sociaal Domein, de vluchtelingenopvang, aanbestedingen zoveel als mogelijk lokaal te doen 
en het stimuleren van het langer zelfstandig blijven wonen. Gaat in op de situatie in het Rode 
Dorp en vraagt om een alternatieve ontsluiting voor het Rode Dorp. 
 
Stichtse Vecht Beweegt spreekt over het gemeentelijk vastgoed, de aanbestedingen, het 
vernieuwen van de vergaderstructuur, waarbij gedacht wordt aan het laten meepraten van 
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deskundige inwoners in de commissievergaderingen, het nog steeds niet kunnen indienen 
van digitale zienswijzen, te weinig aandacht en geld voor cultuur, het ombouwen van 
kantoorpanden in Maarssenbroek, een tweede Vechtbrug, de vluchtelingen, het sportbeleid, 
het hijsen van de regenboogvlag en het Rode Dorp. 

 
Schorsing van 21.10 – 21.25 uur 
 

b. Reactie college 
Wethouder Balemans antwoordt dat de algemene reserve een zorgpunt blijft al is deze wel 
boven het door Stichtse Vecht gewenste niveau. Er zijn al acties ondernomen voor de 
deregulering. Er is een meldpunt op de website en inwoners en ondernemers maken daar 
gebruik van. Ook is een project gestart voor het vereenvoudigen van formulieren. In de 
commissie heeft hij al toegezegd dat hij in de tweede helft van 2016 zal aangeven wat er tot 
dan bereikt is. 
De motie (1) van de PvdA over Stichtse Vecht Transparant komt te vroeg. Op dit moment 
wordt onderzoek gedaan naar het gebruik van diverse mediamogelijkheden om met de 
inwoners te communiceren. Na de zomer komt hij met informatie hierover. Hij vraagt om 
meer ruimte voor een maximale informatiestroom. Vóór de zomer komt hij met schriftelijke 
informatie over de termijn waarop hij de raad hierover zal informeren. 
Motie (3) Parkbeheerder, ontraadt hij. In de volgende raadsvergadering worden de 
uitgangspunten en beleidskaders van de Nota Integraal Beheer Openbare Ruimte 2017 e.v. 
vastgesteld. Personeel is in algemene dienst en worden door de hele gemeente heen 
ingezet. Dus ook voor het park in Maarssenbroek. Het park heeft zijn aandacht. Er komt geen 
aparte parkbeheerder voor Maarssenbroek. 
De onteigening van gronden langs de Westbroekse Binnenweg ligt onder de rechter. Daar 
kan hij op dit moment geen mededeling over doen. 
 
Wethouder De Groene komt na de zomer met het GVVP deel D en een rapportage over een 
tweede Vechtbrug naar de raad. Het systeem G1000 zit niet in het participatiemodel van 
Stichtse Vecht. Hij is bezig met de waterproblematiek ten opzichte van het (niet) volledig 
bestraten van tuinen. Het transformeren van kantoren in Planetenbaan heeft prioriteit en is 
een Topdossier. 
Naar aanleiding van een eerdere motie over het Rode Dorp hebben met bewoners 
gesprekken plaatsgevonden. Er komt een onderzoek naar de verkeerssituatie door onze 
eigen afdeling Verkeer. Na de zomer, uiterlijk in oktober, komt een rapportage hierover in de 
commissie. De rattenplaag wordt door de ongediertebestrijding aangepakt. De ondergrondse 
containers komen eind augustus. 
 
Wethouder Živković-Laurenta zal het onderdeel verkeer eerder bij planprocessen 
betrekken. Als voorbeeld noemt hij Bisonspoor waar dat nu gedaan wordt. Stichtse Vecht 
heeft geen structuurvisie. Hij komt met een voorstel voor een structuurvisie in aanloop naar 
een omgevingsvisie. Het betrekken van bewoners bij woningbouw op inbreidingslocaties kost 
veel tijd. In de commissie heeft hij eerder al toezeggingen gedaan over een snellere 
vergunningverlening. 
 
Wethouder Van der Horst antwoordt dat vergunninghouders geholpen worden met een 
versnelde integratie. Niet alleen op gebied van taal en werk, maar ook bij het opstarten van 
een eigen bedrijf. Met Op Buuren Sport komt hij terug in de commissie. Ten aanzien van 
vastgoed en aanbesteding handelt hij binnen vastgesteld beleid. Hij zal i.o.m. de heer Van ’t 
Hof kijken naar mogelijkheden voor plaatsing hiervan op de website. 
Ten aanzien van de Westbroekse Binnenweg is er over vijf percelen nog verschil van 
mening. Bij 95 percelen is overeenstemming bereikt. Hij zal de raad binnen een week 
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informeren over de termijn waarop hij de gevraagde informatie kan leveren. 
 
Wethouder mevr. Koops meldt dat er zeker klachten binnenkomen over de huishoudelijke 
hulp. Zij zegt toe dat zij de Universiteit van Utrecht zal vragen een onderzoek te doen naar 
zorgmijders in Stichtse Vecht. In dit onderzoek zal de eigen bijdrage worden meegenomen. 
Gekeken zal worden of deze verlaagd kan worden. De overbelasting van mantelzorgers is 
een Topdossier. Er is in Stichtse Vecht een steunpunt Mantelzorg. Met ingang van 1 januari 
2016 zijn de uren voor dit steunpunt verruimd. 
 
Wethouder mevr. Van Dort zal kijken naar een koppeling tussen welzijn en cultuur en het 
Sociaal Domein. Dat zal zeker financiële gevolgen hebben. Zij zal duurzaamheid toetsen aan 
de drie criteria die de VVD heeft genoemd. Een informatieve commissie over duurzaamheid 
kan wat haar betreft na de zomer. (de voorzitter geeft aan dat dit via het presidium loopt) Een 
voorstel over het hijsen van de regenboogvlag komt aanstaande dinsdag in het college. In de 
raad van 5 juli zal zij hierover informeren. 
 
Burgemeester geeft aan dat de aandacht voor veiligheid onverminderd blijft. Uitbreiding 
cameratoezicht is ook een ambitie van het college. 
 

c. Tweede termijn 
D66 zal tegen de drie moties stemmen. 
VVD zal tegen de moties 2 en 3 stemmen. Op motie 1 komen zij nog terug. 
CDA steunt het voorstel van Lokaal Liberaal om de regenboogvlag te hijsen. Op motie 1 
komen zij nog terug. Motie 2 zullen zij steunen en motie 3 zijn zij tegen. 
Lokaal Liberaal is voor de moties 1 en 2 en tegen motie 3. 
Streekbelangen is tegen de moties 2 en 3. Op motie 1 komen zij nog terug. 
Maarssen 2000 zal tegen de drie moties stemmen. 
ChristenUnie-SGP is tegen de drie moties en wijst op de betekenis van het hijsen van de 
Nederlandse vlag; het hijsen van de Regenboogvlag moet goed overwogen worden, het lijkt 
symboolpolitiek.  
PvdA wil motie 1 handhaven, motie 2 aanhouden tot het najaar en motie 3 intrekken. 
GroenLinks ondersteunt het verzoek van Lokaal Liberaal om de regenboogvlag te hijsen. 
Het Vechtse Verbond bedankt wethouder De Groene voor de toezegging voor het plaatsen 
van de ondergrondse containers in het Rode Dorp. Zal motie 1 ondersteunen. Is voor het 
hijsen van de regenboogvlag. 
Stichtse Vecht Beweegt mist nog reacties van het college op het betrekken van deskundige 
inwoners bij commissievergaderingen, het indienen van digitale zienswijzen en het 
cultuurbudget. 
 
Wethouder Balemans zal het indienen van digitale zienswijzen laten uitzoeken en zal de 
raad hierover schriftelijk informeren. Wil eerst goed in kaart laten brengen welke stukken op 
de website staan en welke aanvullende stukken geplaatst kunnen worden. 
 
Wethouder De Groene antwoordt dat in Planetenbaan al veel wordt gedaan. De gemeente 
heeft daar echter geen grond in eigendom. Op dit moment worden twee panden van Elsevier 
omgebouwd tot woningen. De bijdrage aan de bibliotheek speelt een grote rol binnen het 
cultuurbudget. In deze collegeperiode blijft deze bijdrage ongewijzigd. 
 
Burgemeester zal namens het college geen antwoord geven op het verzoek om deskundige 
inwoners bij de commissievergaderingen te betrekken. Dat is een verantwoordelijkheid/rol 
van de raad zelf. 
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VVD vraagt om een schorsing. 
 

Schorsing van 22.45 tot 23.05 uur. 
 

De VVD vraagt om een heropening van het debat ten aanzien van motie 1, Stichtse Vecht 
Transparant. 
 
PvdA wil motie 1 aanhouden mits de portefeuillehouder kan toezeggen om vóór 1 oktober 
2016 een aanpak te presenteren, waaronder het plaatsen van de in de motie genoemde 
documenten op de website. 
 
Wethouder Balemans zal kijken naar verbeteringen voor de website en andere media 
mogelijkheden. Zal vóór 1 oktober 2016 aangeven wat er gedaan is en wat er nog gedaan zal 
worden. Er komt geen extra geld of capaciteit. Zal het gevraagde meenemen in het proces. 

 
d. Stemming 

De Nota Beheer Kapitaalgoederen is, unaniem, voor kennisgeving aangenomen. 
 
 De Voorjaarsnota is met 29 stemmen vóór en 2 stemmen tegen vastgesteld. (tegen: de 

fractie van de PvdA. Overige fracties vóór.) 
 

Toezeggingen wethouder Balemans: 
1. In de 2e helft van 2016 aangeven wat er, in het kader van de deregulering, bereikt is ten 

aanzien van het vereenvoudigen van formulieren. 
2. Na de zomer informatie verstrekken over het onderzoek naar het gebruik van diverse 

mediamogelijkheden om met de inwoners te kunnen communiceren. Hierbij mogleijke 
verbeteringen voor de website betrekken. De raad vóór 1 oktober informeren over wat er 
op dit gebied gedaan is en wat er nog gedaan zal worden. 

3. De mogelijkheden van het indienen van digitale zienswijzen laten uitzoeken en de raad 
hierover schriftelijk informeren. 

 
Toezeggingen wethouder De Groene: 
1. Na de zomer komt het GVVP, deel 2, naar de raad. 
2. Na de zomer komt een rapportage over een tweede Vechtbrug naar de raad. 
3. Er komt een onderzoek naar de verkeerssituatie in het Rode Dorp door de afdeling 

Verkeer. Rapportage uiterlijk in oktober in de commissie. 
 

Toezegging wethouder Živković-Laurenta: 
In aanloop naar de Omgevingsvisie komen met een voorstel voor een Structuurvisie. 

 
Toezeggingen wethouder Van der Horst: 
1. Op Buuren Sport komt opnieuw in de commissie. 
2. Kijken naar mogelijkheden voor plaatsing van informatie over vastgoed en 

aanbestedingen op de website. 
3. De raad binnen een week informeren over de termijn waarop informatie kan worden 

gegeven over de stand van zaken met betrekking tot de in gebruik genomen 
gemeentegronden langs de Westbroekse Binnenweg en Oude Dijk. 

 
Toezegging wethouder Koops: 
De Universiteit van Utrecht zal gevraagd worden onderzoek te doen naar zorgmijders in 
Stichtse Vecht. In dit onderzoek wordt de eigen bijdrage meegenomen. Eventuele verlaging 
van de eigen bijdrage wordt hierbij betrokken. 
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Toezeggingen wethouder Van Dort: 
1. Kijken naar een koppeling tussen welzijn en cultuur en het Sociaal Domein. 
2. De raad in de vergadering van 5 juli informeren over het collegebesluit met betrekking tot 

het verzoek de regenboogvlag te hijsen. 
 
 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.15 uur. 
 
 
 
27 september 2016 
 
 
 
Griffier Voorzitter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
MdJ 
29-6-2016 
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